
 

Aan het college van B en W 

van de Gemeente Hellendoorn 

 

 

 

Nijverdal, 7-12-2017 

Betreft: vragen over de treinverbinding Zwolle - Enschede 

 

 

 

Geacht college, 

 

We hebben kennis genomen dat het traject Zwolle – Enschede met grote problemen kampt. Het 

schijnt dat de onderstations, die voor de stroomvoorziening zorgen, verkeerd zouden zijn gebouwd 

en dat tevens door een andere fout, de intercitys uit Enschede niet verder rijden dan Raalte. 

 

Dit kan grote consequenties hebben voor de vele reizigers die vanuit Nijverdal richting Zwolle of 

Enschede reizen. De PvdA Hellendoorn wil dan ook dat de gemeente er op let dat inwoners op de 

hoogte zijn van mogelijke consequenties en dat de gemeente er alles aan doet om het de reizigers zo 

gemakkelijk mogelijk te maken. 

 

Daarom heeft de PvdA fractie de volgende vragen: 

 

1. Wat is de huidige stand van zaken rondom het gebruik van de spoorlijn tussen Zwolle en 

Enschede nu er problemen zijn geconstateerd met de elektrificatie? 

2. Wat heeft dit voor consequenties voor de reizigers? 

3. Wat kan de gemeente doen om te zorgen dat er een goede en snelle verbinding blijft 

bestaan tussen Zwolle en Nijverdal? 

4. In hoeverre worden de inwoners over de ontwikkelingen geïnformeerd, (bijvoorbeeld 

doormiddel van een informatieavond)? 

5. In hoeverre kan de gemeente invloed hebben op de informatie richting inwoners? 

6. Heeft u enig idee op welke termijn de problemen zullen worden opgelost? 

 

  

Graag zouden wij in de eerstvolgende commissie grondgebied antwoord krijgen op deze vragen. 

 

Fractie PvdA Hellendoorn 

 

Jos van den Born 

 


